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4ت��اخيابانته��رانكهقطاراس��كورت
مسئولاننميخواهد!

آيا اين همه هزينه براي تدارك تيم اس��كورت براي مسئولان 
لازم است؟ اين سؤالي اس��ت كه ابتدا شمخاني و بعد ضرغامي 
به حمايت از او، پاس��خش را بيان كرده اند: »بساط حفاظت از 

مسئولان را بايد جمع كنيم.«
عزت الله ضرغامي، فعال سياسي اصولگرا از سخنان علي شمخاني، 
دبير شوراي عالي امنيت ملي در مورد حذف حفاظت شخصيت ها 
استقبال كرده است. شمخاني دو روز پيش گفته بود كه »بساط 
حفاظت شخصيت ها را بايد جمع كنيم، ما حفاظت شخصيت ها 
نداريم، تشريفات و پرستيژ شخصيت ها داريم!« حالا ضرغامي با 
اشاره به اين سخنان در كانال تلگرامي اش مي نويسد: »سال هاست 
كه در اين مورد مي گويم و مي نويسم. نمي دانم چرا اسكورت و 
حفاظت و تشريفات و مسير ويژه! به مذاق بسياري از شخصيت ها 
خوش آمده است. خودش شده يك سبك زندگي جديد براي 
آنان!! به قول رئيس جمهور: »والله بالله ت��الله« چهار تا خيابون 
تو تهران كه قطار اسكورت خودروهاي شاس��ي بلند و كوتاه و 

آمبولانس و ماشين پليس و جرثقيل و ... نمي خواد.«
امنيت اين نيست كه اگر به شخصي از مسئولان حمله شد، بتوانيم 

مانع آسيب رساندن به وي شويم يا آمبولانس همراه تيم اسكورتش 
باشد و سريع اقدامات پزشكي آغاز شود؛ امنيت آن است كه به مقام 
مسئول ما اصلًا حمله نشود. محل برخورد با عمليات تروريستي 
هم كف خيابان نيست، لب مرزهاست. واقعيت اين است كه اكنون 
چنين امنيتي وجود دارد، اما كاروان اسكورت پر تعداد هم وجود 
دارد و همان طور كه دبير شوراي عالي امنيت ملي گفته، اين چيزي 
كه اسمش را حفاظت گذاشته ايم، بيشتر به معناي تشريفات و 
پرستيژ مسئولان ده است، بدون آنكه واقعاً پاي يك تهديد امنيتي 
در ميان باشد. هزينه هاي مادي اين تشريفات به كار، حس ناامني 
كه به مردم منتقل مي كند هم به كنار؛ سبك زندگي تشريفاتي اي 
را براي مسئولان موجب ش��ده كه عملًا ميان آنها و مردم فاصله 
انداخته است و حالا مسئولي كه درد مستقيم را نمي شنود و حس 

نمي كند، مي خواهد براي همين مردم تصميم بگيرد. 

  مرعش��ي:مردمتوجيه»ویرانهتحویل
گرفتم«رادیگرنميپذیرند

سيدحسين مرعشي، عضو شوراي مركزي كارگزاران گفت وگويي 
با روزنامه ش��رق داش��ته كه نكات جالب توجهي دارد. او كه از 
حاميان حسن روحاني و دولت محسوب مي شود، انتقاداتي دارد؛ 

اول از نبود شغل مي گويد: »قشر جوان و تحصيل كرده نمي توانند 
شغل پيدا كنند، تا چه رسد به اينكه بخواهند شغل مناسب پيدا 
كنند.« مرعش��ي از حرف هايي مي گويد كه بايد پيش از اين به 
مردم گفته مي ش��د: »ساختار قانون اساس��ي طوري است كه 
انتخاب رئيس جمهور نمي تواند همه سياست را تحت  تأثير قرار 
دهد. اين را اگر تا به حال به مردم نگفتيم، اشتباه كرديم. هركس 
در انتخابات ط��وري وانمود كرد ك��ه در دور دوم آقاي روحاني 
مي خواهد معجزه مي شود! اشتباه كرده است. « جالب اين است 
كه اين خود روحاني و سخنرانان حامي اش بودند كه به گونه اي 
تبليغ مي كردند كه گويا همه امور فقط ب��ا آمدن روحاني حل 
مي شود.   و در نهايت مرعشي توجيهات روحاني و دولتمردانش 
را براي عدم كارايي شان رد مي كند: »مردم چهار سال را با ركود 
سپري كردند. در سياست داخلي اتفاقي نيفتاده، آن هم با اين 
توجيه كه من ويرانه تحويل گرفتم. در چهار سال دوم هر قدر هم 
كه آثار ويرانه ها باقي مانده باشد، مردم ديگر نمي پذيرند. « او به 
دفاعيات اصلاح طلبان از روحاني هم نقد وارد مي كند: »تا كي قرار 
است مردم را با حضور آلترناتيوها بترسانيم. وقتي روحاني مي آيد 
ولي تغييراتي كه بايد اتفاق نمي افتد، چه فرقي مي كند كه چه 

كسي رئيس جمهور باشد.«

صدام هم در قعر جهنم به خنده افتاد 
صدام حسين هم آرزوي فتح چند روزه تهران را داشت. او خود را در اوج قدرت 
مي ديد و مي پنداشت با توجه به شرايط داخلي ايران پس از انقلاب از يك طرف 
و حمايت همه جانبه قدرت هاي غربي و شرقي از وي در تهاجم به جمهوري 
اسلامي از طرف ديگر، به طور قطع با بهره گيري از استراتژي جنگ برق آسا، 
به سرعت تهران را فتح خواهد كرد! صدام حسين با چنين تصوري جنگ عليه 
ملت ايران را آغاز كرد. طبق اسناد جنگ، صدام در همان روزهاي اوليه جنگ، 
مصاحبه با خبرنگاران را نيمه كاره تمام كرده، به خبرنگاران با ژست نظامي 
مي گويد، بقيه سؤالات را در تهران پاسخ مي دهم! اما ملت ايران با تكيه بر قدرت 
ايمان و پيروي از ولايت فقيه، جنگ تحميلي را به دفاع مقدس تبديل كرد. 
صدام نه تنها به هيچ يك از اهداف خود در جنگ دست نيافت، بلكه با رفتارهاي 
كودكانه و آرزوهاي ابلهانه، رژيم بعث عراق را به زباله دان تاريخ سپرد و خود با 

بدترين وضعيت، با پرونده اي پر از جنايت راهي جهنم گرديد. 
اكنون پس از چند دهه از آن دوران، يكي از متحدين و پشتيبانان اصلي صدام 
در جنگ عليه ملت ايران، دچار توهمي همانند او شده و آرزوي فتح تهران را 
دارد! آل سعود از متحدان اصلي رژيم بعث عراق در تجاوز به ايران، هوس آمدن 
به تهران به سرش زده است. حاكمان قبيله اي سعودي در سال هاي اخير، هر 
از چندي جمهوري اسلامي را تهديد به جنگ نموده و براي ملت ايران خط و 
نشان كشيده اند. در يكي از اين تهديدها، محمدبن سلمان وليعهد سعودي، با 

صراحت گفت، جنگ را به داخل ايران خواهد كشاند!
مبتني بر همين تصورات و توهمات، در رسانه هاي وابسته به رژيم خانداني 
و قبيله اي سعودي طي روزهاي گذشته، انيميشني منتشر شده كه در آن، 
جنگ عربستان با ايران به تصور كشيده شده است! نكته بسيار مهم آن است كه 
براساس اين نقاشي، يك جنگ همه جانبه و تمام عياري را عربستان عليه ملت 
ايران به فرماندهي محمد بن سلمان به راه انداخته و با يك پيروزي برق آسا 
سعودي ها وارد تهران مي شوند. اين انيميشن با جمله اي از محمدبن سلمان 
كه مي گويد، جنگ را به داخل ايران خواهد كشاند شروع شده و با آغاز جنگ 
به خاطر برخورد دريايي بين يك كشتي س��عودي با ناو ايراني، اتاق جنگ 
سعودي ها فعال مي شود. در اين اتاق جنگ وليعهد سعودي فرماندهي جنگ را 
بر عهده دارد و به سرعت با نابود ساختن نيروي دريايي ايران و زدن موشك هاي 
ايران از طريق سيستم دفاعي پاتريوت، زيرساخت هاي اصلي ايران و از جمله 
نيروگاه هسته اي و چند پايگاه نظامي ديگر را نابود مي سازد. طبق اين انيميشن 
نيروهاي سعودي در همه صحنه هاي رويارويي، بر ايراني ها غلبه كرده، حتي 
موفق به دستگيري سرلشكر سليماني هم مي شوند! با فتح تهران و استقبال 
ايراني ها از سعودي ها، اين جنگ انيميشني پايان مي يابد.  اين كار سعودي ها 
كه ش��بيه بازي هاي كودكانه در فضاي مجازي است، بس��ياري از اعراب و 
مخاطبان اين ويدئو را به خنده انداخته است. اما نكته بسيار مهم، به خنده 
افتادن صدام با ملاحظه اين انيميشن در قعر جهنم است. صدام با ديدن اين 
انيميشن در قعر جهنم، به ياد آرزوهاي كودكانه خود افتاد. آرزوي فتح تهران، 
آرزوي به دست گيري رهبري اعراب، آرزوي ملحق كردن خوزستان به عراق، 
آرزوي نابودسازي جمهوري اسلامي و به شكست رساندن انقلاب اسلامي.  
اما صدام به خنده آمده در قعر جهنم، حاكمان سعودي و از جمله محمدبن 
سلمان وليعهد اين كشور را، مخاطب قرار داده و براي توصيه رفتارهاي كودكانه 

و آرزوهاي ابلهانه خود مبني بر فتح تهران ظرف چند روز مي گويد: 
1 � اگر من در س��ال 1359 قصد فتح تهران را داشتم، در آن زمان نيروهاي 
مسلح ايران در شرايط ضعف قرار داشتند و تصور مي كردم آنان قادر به دفاع 
از كشورشان نيستند، اما حالا نيروهاي مسلح ايران، قوي ترين نيروي نظامي 

منطقه هستند. 
2 � زماني كه من قصد فتح تهران را داشتم، ايراني ها داراي قدرت موشكي 
نبودند، اما اكنون آنها از نظر قدرت موشكي در رديف چهار قدرت موشكي 

جهان قرار دارند. 
3 � اگر من تصور مي كردم ايراني ها را با يك استراتژي جنگ برق آسا شكست 
مي دهم، به خاطر اين بود كه در منطقه و اطراف ايران، همه و از جمله شما 
با من بوديد و تمامي قدرت هاي شرقي و غربي از من حمايت مي كردند. اما 
اكنون ايران موفق به تشكيل يك جبهه قدرتمند در منطقه شده است. اگر 
مي خواهيد قدرت ايران را سنجش كنيد، يك لحظه به شكست هاي راهبردي 
امريكا، رژيم صهيونيستي و خودتان در منطقه طي سال هاي اخير توجه كنيد. 
مطمئن باشيد در صورت هوس به آتش بازي با ايراني ها، جمهوري اسلامي اين 

جبهه قدرتمند را در مقابل شما فعال خواهد ساخت.
4 � چرا به تحولات منطقه نگاه نمي كنيد، روزي كه من با ايراني ها وارد جنگ 
شدم، جمهوري اسلامي محصور در جغرافياي خود بود. اما اكنون جمهوري 
اسلامي داراي نفوذ راهبردي در منطقه است. ايران كنوني با ايران سال 1359، 
تفاوت كرده است. در حال حاضر جمهوري اسلامي با باز كردن ژئوپلتيك خود 
در منطقه، قدرت مانور از مرزهاي شرقي اش تا سواحل شرقي مديترانه را روي 
زمين دارد. اكنون جمهوري اسلامي از حمايت ملت هاي منطقه و از جمله 

بخش وسيعي از ملت عربستان برخوردار است. 
5 � ش��ما روي قدرت خودتان عليه ايران خيلي حس��اب نكنيد. اگر قدرت 
داشتيد عراق، سوريه و لبنان را از دست نمي داديد. اگر قدرت داشتيد، مجبور 
نمي ش��ديد براي جبران ضعف تان و برقراري موازنه قدرت، روابط را با رژيم 

صهيونيستي آشكار كنيد.
6 � اگر شما اهل جنگ بوديد، اينچنين در جنگ با ملت فقير و ضعيف، ذليل 
و خوار نمي ش��ديد. آيا نمي دانيد در مورد جنگ شما با يمني ها در دنيا، چه 
قضاوتي از سوي صاحب نظران و ملت ها انجام مي شود. مگر نه اين است كه 
الان امريكايي ها و انگليسي ها كه اين همه سلاح به شما داده اند، مي گويند 
شما آبروي ما را هم برديد. با اين همه سلاح مدرن و پيشرفته از يك ملت فقير 

و در محاصره شكست خورديد. 
7� و اما نكته آخر صدام خطاب به سعودي ها و خصوصاً محمد بن سلمان اين 
است كه مي گويد، من هم با ژنرال پاول هم عقيده هستم. ژنرال پاول وزير اسبق 
امور خارجه امريكا، مهمان برنامه شبكه سي ان ان، وقتي سه كارشناس سعودي 
ادعا كردند كه در چهار تا شش ساعت مي توانند آسمان ايران را تصرف كنند، 
پس از خنده اي تمسخرآميز گفت: »نه من اينچنين فكر نمي كنم. صحبت هاي 
شما بيشتر جنبه جوك و خنده دارد؛ اگر ايران مستقيم با شما وارد جنگ شود، 
شما حتي فرصت پيدا نمي كننيد كه تلفن را برداريد تا از ما تقاضاي كمك 
كنيد. بهتر است كمي واقع بين باشيد و ايران را با يمن و هيچ كشور ديگري 

مقايسه نكنيد؛ حتي ما هم تاكنون چنين ادعايي نكرده ايم.«

نماينده اروميه تذكر داد
هم صدايي عده اي درون مجلس با دشمنان

نماين�ده م�ردم ارومي�ه در مجل�س نس�بت ب�ه اظه�ارات روز 
يك ش�نبه يكي از نمايندگان انتقاد كرد و گفت: س�زاوار نيس�ت 
در داخل مجلس عده اي با دش�منان نظام و انقلاب هم صدا شوند. 
به گزارش مهر، در پايان جلس��ه علني روز سه ش��نبه مجلس شوراي 
اسلامي، نادر قاضي پور، نماينده اروميه پس از تذكر درباره ممنوعيت 
افزايش قيمت ارز و واردات ميوه، گفت: دشمنان انقلاب شامل امريكا 
و اسرائيل شب و روز عليه نظام از جمله مجلس تبليغ مي كنند. سزاوار 
نيست كه در داخل مجلس هم برخي با آنها هم صدا شوند. وي ادامه داد: 
بحث هايي كه در مجلس در خصوص اينكه نمايندگان عصاره فضايل 
ملت هستند يا نيستند مطرح شد در شأن نمايندگان نبود، نمايندگان 
باي��د در خط رهبري باش��ند نه در خط ش��ياطين. در ادامه مس��عود 
پزشكيان، نايب رئيس مجلس كه رياست جلس��ه را بر عهده داشت با 
تأكيد بر اينكه نمايندگان بايد در خط رهبري باشند، گفت: وحدت و 
انسجام همه قوا و مردم بحث مهمي است كه بايد به آن توجه كرد. وي 
تأكيد كرد: ترامپ اولويتش را دخالت در خاورميانه قرار داده است و در 
مقابل مسلمانان بايد وحدت كنند در مقابل صهيونيست ها بايستند. 

جهان اسلام در مقابل صهيونيست ها خواهد ايستاد. 

رئيس ستاد كل نيروهاي مسلح: 

کمک نیروهای مسلح خسارت زلزله کرمانشاه  را کاهش داد 
درس�ت اس�ت كه عقل و منطق مي گويد جنگ 
دش�من عليه ايران اس�لامي براي آنها جز ضرر 
دس�تاورد ديگري نخواهد داش�ت اما م�ا بايد 
بدانيم متأس�فانه دش�منان ما از عق�ل و منطق 
در رفتارش�ان برخ�وردار نيس�تند، بنابراين با 
اشراف و مراقبت همه جانبه نسبت به تحركات 
دشمن، بايد همواره هوشيار و پا در ركاب باشيم. 
به گزارش جوان، س��ردار سرلشكر پاسدار محمد 
باقري، رئيس ستاد كل نيروهاي مسلح در همايش 
فرماندهان ارتش جمهوري اس��لامي ايران گفت: 
سياست س��تاد كل نيروهاي مسلح تقويت ارتش 
جمهوري اس��لامي ايران اس��ت. وي با قدرداني 
از حضور به موقع، مفيد و موث��ر ارتش در جريان 
زلزله اخير كرمانشاه گفت: اگر در اين زلزله كمك 
نيروهاي مس��لح نبود مطمئناً آلام بيش��تري به 
مردم منطقه كرمانش��اه وارد مي آمد.  سرلش��كر 
باقري در ادامه افزود: دش��منان انقلاب اس��لامي 
از هر فرصتي براي ايجاد ش��كاف بي��ن نيروهاي 
مسلح استفاده مي كنند اما نيروهاي مسلح و ارتش 
سرافراز جمهوري اسلامي ايران با درايت و تدبير 
خود مانع اين شكاف شده اند، به نحوي كه در اوج 
وحدت و همدلي قرار دارند. وي افزود: انتخاب شعار 
»ارتش انقلابي« براي هماي��ش فرماندهان عالي 
رتبه ارتش انتخاب بسيار درست و بجايي است كه 
نشان از هوش و تدبير ارتش در اين برهه از زمان و 
نيز توجه به خواس��ت فرماندهي معظم كل قوا در 
اين زمينه دارد. رئيس س��تاد كل نيروهاي مسلح 
در ادامه به شرايط خطير منطقه غرب آسيا اشاره 
كرد و گفت: امروز ما يك دوره سخت در مبارزه با 
دشمنان تكفيري را پشت سر گذاشته و بحمدالله 
موفق شده ايم شر دشمنان و گروهك هاي الحادي 
را از سر منطقه كم كنيم، اما اين پايان كار نيست و 
مطمئناً دشمنان ما بيكار ننشسته و اتحاد ديگري 
را همانگونه كه تاكنون ديده ايم براي مقابله با نفوذ 
جمهوري اسلامي ايران در منطقه ايجاد مي كنند. 
وي ادام��ه داد: نفوذ جمهوري اس��لامي ايران در 
منطقه غرب آسيا موقعيت دشمنان اسلام و انقلاب 
را به خطر انداخته است بنابراين آنها مي خواهند با 
ايجاد فتنه در جهان اسلام جلوي اين نفوذ را بگيرند 
و متأسفانه بعضي از كشورهاي منطقه نيز در اين 
راه با هزينه كرد صدها ميليارد دلار همراه و همگام 

با آنها شده اند. 

     توطئه دشمنان نقطه توقف ندارد
سرلش��كر باقري با بيان اينكه ام��روز ميزان نفوذ 
جمهوري اسلامي ايران در منطقه بسيار زياد است، 
افزود: توطئه هاي دشمنان براي مقابله با جمهوري 
اس��لامي ايران نقطه توقف و پاياني ندارد و بعد از 
اضمحلال گروه هاي تكفيري توطئه هاي ديگري 
از جمله اعلام قدس ش��ريف به عنوان رژيم جعلي 
صهيونيستي را كليد زدند كه ان شاء الله اين توطئه ها 

نيز شكست خواهد خورد.
 رئيس ستادكل نيروهاي مسلح وظيفه و مأموريت 
نيروهاي مسلح را ارتقاي سطح بازدارندگي دانست و 

اظهار داشت: بازدارندگي نيروهاي مسلح پاسخگوي 
طرح ها و نقشه هاي دشمنان است و الحمدلله امروز 
اين بازدارندگي در حد مناس��ب و مطلوب موجود 
است و به همين دليل دشمن به اين نتيجه رسيده 
كه امكان حمله به كش��ور ما را ندارد.  وي به ايران 
هراسي دش��منان نيز اش��اره كرد و گفت: يكي از 
توطئه هاي بزرگ دش��منان عليه ايران اس��لامي 
بحث ايران هراس��ي اس��ت تا در لواي آن بتوانند 
ميليارد ها دلار اسلحه و مهمات به كشورهاي منطقه 
ما بفروشند، اما آنها مي  دانند كه جنگ عليه ايران 
اسلامي ضررهاي بسيار زيادي براي آنها به دنبال 

دارد. سرلشكر باقري در اين برهه از زمان و شرايط 
منطقه را بسيار مهم بر شمرد و گفت: درست است 
كه عقل و منطق مي گويد جنگ دشمن عليه ايران 
اسلامي براي آنها جز ضرر دستاورد ديگري نخواهد 
داشت اما ما بايد بدانيم متأسفانه دشمنان ما از عقل 
و منطق در رفتارش��ان برخوردار نيستند بنابراين 
با اشراف و مراقبت همه جانبه نسبت به تحركات 

دشمن، بايد همواره هوشيار و پا در ركاب باشيم. 
     ديپلماس�ي بايد همگام با قدرت نظامي 

پيش برود
دستيار و مشاور عالي نظامي فرمانده معظم كل قوا 
در هش��تمين همايش راويان دفاع مقدس بر اين 
نكته تأكيد كرد كه ديپلماسي بايد همگام با قدرت 

نظامي پيش برود. 
 به گزارش ايسنا، سرلشكر سيديحيي رحيم صفوي 
ديروز با تأكيد بر اينكه ديپلماس��ي بايد همگام با 
قدرت نظامي پيش برود، گفت: متأسفانه در دوران 
دفاع مقدس بازوي سياسي ما در تراز بازوي نظامي 
ما پيش نمي رفت، و پيروزي هاي بزرگي كه به دست 
مي آمد، برُد سياسي لازم را در ديپلماسي نداشت 
و متأس��فانه امروز هم اين وضعيت در ديپلماسي 
ما وجود دارد. وي با نابراب��ر خواندن جنگ ايران و 
عراق خاطر نش��ان كرد: در دوران دفاع مقدس، از 
مقطعي به بعد واقعاً با جهان جنگيديم، به خصوص 
در اواخر جنگ كه ناوهاي جنگي امريكا مستقيماً به 
سكوهاي نفتي ما حمله كردند و از آن بدتر اينكه ناو 
وينسنس هواپيماي مسافربري ما را در آسمان مورد 
هدف قرار داد. دستيار و مشاور عالي فرمانده معظم 
كل قوا اظهار كرد: امريكايي ها همچنين وضعيت 
مناطق را رصد كرده و اطلاعات به روز را در اختيار 

رژيم بعثي قرار مي دادند. 
صفوي همچنين با اش��اره به طرح برخي مسائل 
درباره عمليات كرب��لاي 4 گف��ت: اطلاعات اين 
عمليات توسط انس��اني خبيث و ناپاك در اختيار 
امريكايي ها قرار گرفت و آنها نيز اطلاعات به دست 
آمده را در اختيار صداميان قرار دادند. وي با تكذيب 
سخن برخي از افراد كه مي گويند برخي فرماندهان 
ما از فاش شدن اطلاعات عمليات كربلاي 4 توسط 
دش��من مطلع بودند، گفت: اين حرف صد درصد 
دروغ و كذب محض است؛ مگر ما غيرت نداشتيم كه 
از چنين موضوعي مطلع شده و براي جان بهترين 

جوانان خود ارزشي قائل نباشيم 

تكذيب قاطع لاريجاني در خصوص افزايش 70 
درصدي حقوق نمايندگان در كنار اظهار نظرهاي 
متناقص برخي نمايندگان عملًا س�بب شده تا 
تنها راه ب�راي اعتماد به صح�ت عملكرد مالي 
خانه ملت شفافيت بيش�تر در اين زمينه باشد. 
به نظر مي رسد كه چالش حقوق مسئولان و سؤالاتي 
كه پيرامون اين مسئله در افكار عمومي پديد آمده 
تمامي ندارد. در حالي كه انتش��ار جزييات بودجه 
س��ال 97 و اختصاص بودجه ه��اي كلان به برخي 
دستگاه ها و سازمان ها بدون خروجي مناسب سبب 
بحث و جدل ه��اي فراواني به خص��وص در فضاي 
مجازي شده انتشار خبر افزايش 70 درصدي حقوق 
نمايندگان آن هم در شرايط جاري بار ديگر نگاه ها 
را به سمت بهارستان و خانه ملت برد.  البته انتشار 
اين خبر از همان ابتدا با واكنش برخي از نمايندگان 
مجلس شوراي اسلامي روبه رو شد، اما روز گذشته 
علي لاريجاني مستقيماً نسبت به اين خبر واكنش 
نش��ان داد.  اصل اين خبر را كه به سرعت در فضاي 
مجازي منتشر شد، اولين بار يك روزنامه منتشر كرد 
كه دركنار آن ليستي از خدمات دريافتي نمايندگان 
مجلس براي ايفاي خدمات نمايندگي را به نمايش 
مي گذاشت. بر اساس اين خبر كميته بودجه نويسي 
مجلس براي افزايش حقوق نمايندگان تا 10ميليون 
تومان در  ماه به توافق رسيده است. افزايش حقوق 
نماين��دگان از 5 ميليون و ۸00ه��زار تومان به 10 
ميليون تومان در كنار افزايشي است كه در خصوص 
خدمات مرتبط با نمايندگان همچون داشتن راننده 
و داش��تن دفتر براي نمايندگان به تصويب رسيده 

است.  در اين خبر به نقل از نماينده اي كه نام وي افشا 
نشده است، جمع دريافتي مجلسي ها در سال جاري 
به حدود 30ميليون تومان مي رسد كه اين دريافتي 
شامل حقوق نمايندگي بالاي 5ميليون توماني و حق 
دفاتر نمايندگي، حق نقليه، حق دفاتر نمايندگان و 
خودرو در حوزه هاي انتخابيه و حق مسكن مي شود. 
 انتش��ار اين خبر از همان روز اول ب��ا واكنش هاي 
مختلف��ي روب��ه رو ش��د. واكنش رئي��س مجلس 
شديدترين پاسخ به اين ش��ايعه بود. لاريجاني روز 
گذشته و در صحن علني مجلس گفت: افزايش 70 

درصد حقوق نمايندگان، صد درصد خلاف است . 
     مجلسي ها چه گفتند

جدا از واكنش رئيس مجلس به اين مسئله ساير 
نمايندگان در اين رابطه صحبت كرده اند. سخناني 
كه برخ��لاف س��خنان لاريجاني بيش��تر از همه 
ب��ه ابهامات اين ماج��را مي افزايد. حت��ي يكي از 
نمايندگان به گونه اي در اي��ن باره صحبت كرده 
كه گويا چنين افزايشي قطعي است و تنها مورد 
تأييد نمايندگان اس��ت.  نكته عجيب ديگر عدم 
انتش��ار هر گونه اطلاعاتي در اين باره است. هيچ 
كس دقيقاً نمي داند كه جدولي كه از س��وي آن 
روزنامه  در خصوص امكانات نمايندگان منتش��ر 
ش��ده تا چه اندازه به واقعيت نزديك است. حتي 
يك ليست دقيق نيز در اين باره منتشر نشده است.  
با اين حال نگاهي به اظهار نظر برخي از نمايندگان 
نشان مي دهد كه تكذيب سفت و سخت لاريجاني 
تا حدودي محل ش��ك و شبهه اس��ت.  به عنوان 
مثال پروانه مافي نماينده مردم تهران در اين باره 

مي گويد: م��ن نمي دانم صح��ت دارد يا نه، چون 
وقتي معلوم مي شود كه در حقوق ما اعمال شود 
و تا به امروز چيزي به دس��ت ما نرسيده است. اما 
اگر بخواهيد واقعيت قضيه را نگاه كنيد بر اساس 
قانون خدمات كش��وري هر نماينده در تراز وزير 
محسوب مي شود، چون در اين قانون حقوق وزرا 
و معاونان مبلغ 10 ميليون تومان پيش بيني شده 
اس��ت، نمايندگان هم بايد برابر ب��ا آنان دريافتي 
داشته باشند. به همين جهت هيئت رئيسه مجلس 
كميته اي تش��كيل داده اس��ت تا اين موضوع را 
بررس��ي كنند و هم ترازي اعمال ش��ود.  جالب 
اينجاست كه نماينده مردم تهران به رغم اعلام بي 
خبري از اين تصميم نفس اجراي آن را رد نمي كند 

و آن را برابر با اجراي قانون مي داند. 
حت��ي يك��ي از نماين��دگان مجل��س از اراده 
نماين��دگان براي جلوگيري از چنين افزايش��ي 
خبر داده است. الياس حضرتي در مطلبی نوشت: 
»اين روزها در فضاي مج��ازي در مورد افزايش 
حقوق نمايندگان مجلس مباحثي مطرح ش��ده 
اس��ت. به ملت ش��ريف ايران اطمينان مي دهم 
حتي يك ريال هم به حق��وق نمايندگان اضافه 
نخواهد ش��د، در واقع اجازه نخواهيم داد اضافه 
شود.« از سوي ديگر محمد رضا تابش، نماينده 
مردم اردكان در مجل��س از حذف نقش نظارتي 
نمايندگان مجلس در افزايش بودجه مجلس خبر 
داده اس��ت.  وي در همين باره مي گويد: مقرري 
نمايندگان و هزينه هاي مترتب بر كار نمايندگي 
و بودجه مجلس، پيش از اين در جلسه مشترك 

كميسيون برنامه و بودجه و هيئت رئيسه مصوب 
مي شد، اما امسال با اصلاح آيين نامه، كميسيون 
در اين رابطه نقش مش��ورتي داشت و اين امر از 

سوي هيئت رئيسه مجلس انجام گرفته است. 
بر طبق سخنان تابش تنها هيئت رئيسه مجلس 
شوراي اسلامي است كه از چند و چون افزايش 
بودجه خبر دارد و حتي نمايندگان مجلس نيز در 

اين باره نقش مشورتي دارند. 
     شفاف سازي به روش انقلابي

با چني��ن رويه اي و اظه��ار نظره��اي گوناگون 
مي توان به مردم اين حق را داد كه از تكذيب هاي 
سفت و سخت رئيس مجلس ش��وراي اسلامي 
قانع نشوند. در حقيقت با چنين سخناني مردم 
بيشتر گيج مي شوند تا اينكه حقيقت ماجرا براي 

آنها روشن شود. 
به جاي چنين تكذيب هايي بهتر است كه مجلس 
يك بار براي هميشه جزييات هزينه هاي خود را 
 روشن كند تا پاسخي كامل به تمام سؤالات داده 
شود. سؤالي كه حتي براي برخي نمايندگان هم 

مطرح است.  
نكت��ه اي كه موج��ب اعتراض برخي ش��ده عدم 
ش��فافيت در پرداخ��ت چني��ن مبالغي اس��ت. 
ش��فافيتي كه هم مي تواند به عملك��رد مجلس 
شوراي اسلامي كمك كند هم برخي شائبه ها را 
برطرف كند. ابتكاري كه سال 95 از سوي برخي 
نمايندگان مجلس صورت گرفت و در واكنش به 
موج افش��اگري فيش هاي نجومي، فيش حقوقي 

خود را منتشر كردند. 

رئيس سازمان بسيج مستضعفين: 
 دست برداشتن امريكا از دشمني

 تصوري ساده انگارانه است
دشمنان هيچ گاه از عداوت كينه توزانه 
خود كوتاه نيامده و نبايد ساده انگارانه 
تص�ور ك�رد دش�من غ�دار و مس�تبد 
و زورگ�و و ب�ي اخ�لاق همچ�و امريكا 
دست از دش�مني اش بر خواهد داشت. 
به گ��زارش فارس، س��ردار غلامحس��ين 
غيب پرور رئيس سازمان بسيج مستضعفين 

روز گذشته در مراسم تكريم و معارفه فرمانده سپاه سيد الشهداي استان 
تهران انقلاب اسلامي را ذي قيمت خواند و تأكيد كرد: بايد اين لطف 
بي منتها را پاس داريم چرا كه براي به وجود آمدن و بقاي اين انقلاب 
خون هاي پاكي تقديم شده است. وي انقلاب اسلامي را آرزوي تمامي 
اوليا و انبياي الهي دانست و تأكيد كرد: ما مكلف به امانت داري از اين 
هديه بزرگ الهي هستيم كه خداوند سبحان پس از امام امت، قائدي 
بزرگ و شخصيتي عظيم همچون امام خامنه اي را بر ما ارزاني داشت. 
غيب پرور به دشمني نظام سلطه عليه نظام اسلامي اشاره و خاطرنشان 
كرد: دشمنان هيچ گاه از عداوت كينه توزانه خود كوتاه نيامده و نبايد 
س��اده انگارانه تصور كرد دشمن غدار و مس��تبد و زورگو و بي اخلاق 
همچو امريكا دست از دش��مني اش بر خواهد داشت. غيب پرور افزود: 
در تمامي مشكلات بشريت استكبار ذي نفع است و همواره بايستي با 
مقاومت مقابل او ايستاد. در جنگ هشت س��اله دست جنايت امريكا 
عيان بود و پس از جنگ نيز امريكا همواره به ساير بلاد اسلامي تعرض 
كرده و جنايت هاي بي شماري را بر سر مردم مظلوم افغانستان، يمن، 
فلسطين و... وارد آورده است. رئيس س��ازمان بسيج مستضعفين در 
همين خصوص تصريح كرد: بر كسي پوشيده نيست كه ايجاد گروه هاي 
تكفيري، كار امريكا بوده و قطعاً دش��مني امريكا و ايادي اش، همواره 
ادامه خواهد يافت. وي توطئه هاي فتنه انگيز امريكا را ياد آور شد و ادامه 
داد: امريكا روزي آرام خواهد گرفت كه ايران اسلامي را از دين، هويت 
و استقلال تهي كند و به كمتر از اين هم راضي نخواهد شد. غيب پرور 
وظيفه امروز را در قبال نعمت امام و رهبري انقلاب؛ ايستادگي دانست و 
تأكيد كرد: صحنه دفاع پيشِ رو بسيار پيچيده تر از گذشته شده و براي 
حفظ و نگهداري انقلاب در عرصه هاي مختلف بايد مجاهدانه پاسداري 
كرد. رئيس سازمان بسيج مستضعفين در همين خصوص افزود: بايد 
مراقب باشيم كه به زخارف دنيا آلوده نشده و مجاهدانه كار كنيم تا امر 
فرج تسهيل گردد. مردم همواره ثابت كرده اند كه دين شان را به انقلاب 
ادا كرده اند و بر ما پاسداران و مس��ئولان است كه اولين وظيفه خود را 
مردمداري قرار دهيم. غيب پرور همچنين گفت: مادامي كه خادم مردم 
باشيم بركات الهي بر ما ساري و جاري اس��ت و انقلاب اسلامي اقتضا 
مي كند به پشتوانه مردم در تمامي سنگرها حاضر بوده و از ارزش هاي 

انقلاب حفاظت و حراست كنيم. 

عضو هيئت رئيسه مجلس خبر داد
طرح دوفوريتي خانه ملت براي فلسطین

عضو هيئت رئيس�ه مجلس از تهيه ط�رح دوفوريتي براي مكلف 
ك�ردن دولت ب�ه پيگيري موض�ع اي�ران در شناس�ايي قدس به 
عن�وان پايتخ�ت فلس�طين در مجام�ع بي�ن المللي خب�رداد. 
احمد اميرآبادي فراهان��ي در گفت وگوي با خبرگزاري صدا و س��يما 
افزود: اين طرح دوفوريتي هم اكنون چاپ شده و در اختيار نمايندگان 
قرار گرفته كه در اولين نشست علني خانه ملت )امروز( مطرح و پس از 
تصويب فوريت آن براي بررسي جزييات راهي كميسيون امنيت ملي 
خواهد ش��د تا براي تصويب جزييات در اختيار جلس��ه علني مجلس 

قرار گيرد. 
وي گفت: امروز استكبارجهاني به دنبال اختلاف اندازي ميان مسلمانان 
است و همانطور كه مي دانيد رئيس جمهور امريكا طي تصميمي قدس 
را به عنوان پايتخت رژيم اشغالگر صهيونيستي اعلام كرد و اين طرح 
مجلس در مقابل اين تصميم امريكا و ب��راي حمايت از مردم مظلوم و 
آرمان هاي فلسطين تهيه شده اس��ت. اميرآبادي اين طرح را در قالب 
يك ماده واحده خواند و گفت: با ارائه اين طرح، مجلس شوراي اسلامي 
بارديگر اقدامي عملي در راس��تاي حمايت از مردم مظلوم فلس��طين 

انجام خواهد داد.
 نماينده مردم قم افزود: جمهوري اس��لامي ايران ق��دس را به عنوان 
پايتخت فلس��طين مي شناس��د اما با تصويب اين طرح اين موضوع به 
صورت قانون در مجلس تصويب و دولت مكلف به پيگيري اين موضع 
جمهوري اس��لامي ايران در داخل و نهادهاي بين المللي خواهد شد. 
اميرآبادي فراهاني ادامه داد: البته همه دولت هاي جمهوري اسلامي 
ايران پيگير اين موضوع بوده اند اما مجلس با اين اقدام عملي بر شناسايي 
و اعلام رسمي و قانوني قدس شريف به عنوان پايتخت فلسطين از سوي 

جمهوري اسلامي ايران تأكيد مي كند. 

بروجردي: توانمندي هسته اي ايران
 با اقتدار ادامه دارد

خارج�ي  سياس�ت  و  مل�ي  امني�ت  كميس�يون  رئي�س 
مجل�س گف�ت: توانمن�دي هس�ته اي م�ا در مرحل�ه پ�س 
از برج�ام ن�ه تنه�ا ك�م نش�ده بلك�ه ب�ا اقت�دار، توانمن�دي، 
ن�وآوري و فن�اوري بيش�تر مي تواني�م مس�ير را ادام�ه دهي�م. 
به گزارش تسنيم، رئيس و اعضاي كميس��يون امنيت ملي و سياست 
خارجي مجلس شوراي اسلامي در س��فر به اصفهان از UCF بازديد 
كردند تا در جريان آخرين تغيير و تحولات و فعاليت هاي اين س��ايت 

هسته اي قرار گيرند. 
رئيس كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي مجلس شوراي اسلامي 
در حاشيه بازديد از UCF اصفهان در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
به لحاظ كم��ي و كيفي در دوران پس از امضاي توافق هس��ته اي هيچ 
كاستي ايجاد نشده و نيروها در صحنه حضور داشته و فعاليت ها ادامه 
دارد. علاءالدين بروجردي با بيان اينكه رشد كيفيت ها بسيار قابل توجه 
بوده و توانمندي ها با توجه به تجربيات فراوان افزايش پيدا كرده است، 
افزود: امريكايي ها اگر بخواهند هر بازي انجام دهند بايد توجه داشته 
باش��ند كه توانمندي ما در مرحله پس از برجام نه فقط كم نشده بلكه 
با اقتدار، توانمندي، نوآوري و فناوري بيش��تر مي توانيم مسير را ادامه 
دهيم. وي تصريح كرد: ما براساس برجام و توافق نامه هسته اي حركت 

و نيازها را تأمين مي كنيم. 

    تسنيم: پايگاه اطلاع رسانی دولت كه صبح ديروز خبر داده بود»بر اساس 
بودجه 97 قيمت بنزين ليتری 1500 و گازوئيل 400 تومان می شود«، بعد 
از انتشار گسترده خبرش در رسانه ها، به متن خبرش دست برُد و با كمال بی 

اخلاقی، رسانه ها را به سوء برداشت و خبرسازی متهم كرد.
   فارس: علی اكبر صالحی رئيس سازمان انرژی اتمی در واكنش به 
اينكه ترامپ گفته روح برجام توسط ايران نقض شده است، گفت: اينجا 
مرجع آژانس بين المللی انرژی اتمی است كه 9 بار اعلام كرده ايران به 

برجام متعهد بوده است.
   ايرنا: در اعتراض به ادعاهای غيرمسئولانه سفيرامريكا در سازمان 
ملل متحد، سفير سوئيس در تهران )حافظ منافع امريكا( به وزارت امور 

خارجه احضار شد.

دكتر يدالله جواني 

تكذيب هاي قاطع ديگر كارساز نيست

مردم در انتظار شفاف سازي عملكرد مالي خانه ملت 


